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Qui m'hauria dit que seria el 

representant de l' associació de 

Belltall, poble que tant 

m'estimo! 

 

Primer de res deixeu-me agrair a 

en Pep Lloses la feina feta durant 

aquests darrers 13 anys de 

presidència. Aquests els ha dedicat 

amb molta complicitat i esforç per 

a que una Associació com la de 

Belltall vetlli per millorar els 

serveis, el benestar del poble i 

molts altres afers sempre en bé de 

la comunitat. També ha aconseguit 

que el poble de Belltall tingui un 

raconet al mon, en que allà on vas 

tothom sap on es Belltall i el que 

es fa. 

En Pep també ha estat l'impulsor 

de potenciar  la Revista de Belltall 

tal com la coneixem actualment, 

com tots sabeu ja en portem 100 

números. Ell ha implicat a gran 

nombre de veïns i amics, ha 

indagat, ha redactat, etc. tot un 

seguit de fets sols per a tenir 

informat a un poble petit que te un 

gran esperit escampat per tota 

Catalunya i part del mon, aquest 

esperit som tots nosaltres. 

 

També vull agrair el recolzament i 

amistat que tinc de la 

junta i dels socis que 

m'acompanyen en 

aquesta nova etapa a 

l'associació. Estic segur 

que amb tots vosaltres 

trobarem nous camins per 

créixer i treballar junts 

pel be del poble de 

Belltall. 

 

Que us puc dir de mi? 

Bé, jo soc fill de Belltall, 

els meus pares son de 

Belltall, de Cal Pep del 

Curt i fins els set anys 

vaig viure al poble, una 

vivència, que encara que 

fos relativament curta, 

sempre m'ha arrossegat a mirar 

enrere per recordar aquells 
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meravellosos anys d'infantesa. I no 

oblidem els intensíssims estius, 

calorosos, on any rere any 

l'esperava per trobar els amics i 

una cosa, que ara en dic llibertat. 

Si, llibertat de fer el que hem 

donava la gana!! Encara que els 

meus pares i algun que altre veí 

els portava de cap per avall!! Heu 

de pensar que encara ara, amb 48 

anys fets, quan em veuen veïns ja 

jubilats, hem miren, somriuen i 

diuen:  

- Tu ets aquell que...?? Ja nerets de 

tremendo ja!! 

Quan em varen demanar des de la 

junta de rellevar a en Pep, no les 

tenia totes. Hem de pensar que una 

associació amb 25 anys de 

recorregut no deixa indiferent a 

ningú. Ara veig que el meu 

compromís en vers al meu poble 

s'ho val. Vetllar per la gent que hi 

viu o gaudeix del poble de 

Belltall, es ha dir, de tota la 

comunitat de persones que estimen 

Belltall, és una aposta que s'ho 

mereix, ja m'hi vaig implicar amb 

la Comissió de Festes. Assumir 

aquest relleu no ha estat una 

decisió gens fàcil, però amb un 

equip com el format per l'Albert 

Manasanch, Joan Mª Minguet, 

Miquel Àngel Sans, Pau Tous, 

Laura Torrelles, Pau Minguet, 

Rosa Mª Tous, Sílvia Costa, Pep 

Lloses i un servidor, que som gent 

emprenedora, va fer que acceptes 

aquest càrrec amb gran plaer, mes 

que no pas una responsabilitat. 

Ben segur que des de l'Ajuntament 

també ens tindran en compte, a 

vosaltres us demano comprensió, 

tant uns com els altres procurem 

pel mateix, el benestar del 

municipi  de Passanant i Belltall. 

 

Des de l'Associació de Veïns i 

Amics de Belltall, em presto al 

servei dels veïns que viuen al 

poble de Belltall i també a tots els 

veïns que hi tenen la casa i hi 

gaudeixen del poble i als que 

estimen Belltall,  us convido a tots 

i totes a contribuir per millorar i 

garantir que Belltall sigui un poble 

viu. 

 

Moltes gràcies. 

Josep Berengué. 
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President des de quan? 

Em van nomenar president a lô Agost  

del 2003 arrel de la dimissió del 

President existent i en un càrrec que 

jo pensava seria transitori a l óespera 

de que algú es presentes aviat ..però 

això no ha passar  i  13 anys després 

segueixo en el càrrec. 

- Com va sorgir la idea de formar 

l'Associació? 

Lô associaci· va n®ixer abans de que 

jo en form®s part .Lô iniciativa va 

sorgir dô un grup de  persones del 

poble  que veien que calia un impuls 

des de Belltall per millorar les 

condicions de vida del poble i el 

benestar dels seus habitants. Cal 

recordar que en aquells temps els 

carrers eren encara de terra, sol hi 

havia un telèfon públic , hi havia 

restriccions de aigua alguns estius. 

- En 25 anys de vida ha 

complert les expectatives per les 

quals es va crear? 

Jo crec que les expectatives sô han 

complert i superat amb escreix. Lô 

Associació  treballant amb les 

diferents administracions sô ha 

assegurat que es realitzaven 

projectes per millorar la qualitat 

de vida( Asfaltat dels carreres, 

dip¸sit i canalitzaci· de lô aigua , 

Casal municipal , Passeig de lô 

Om ,semàfor), però també que es 

realitzaven projectes per recuperar 

el patrimoni cultural del poble ( 

Recuperació de la Creu del 

Terme, Plaça del Fossar entre 

altres).Totes aquestes millores han 

permès millorar substancialment la 

qualitat de vida al poble que eren les 

raons per les quals es va crear 

inicialment lô Associació. 

- Quines són les principals activitats 

que impulsa? 

Lô Associaci·  tamb® ha estat el 

dinamitzador del poble durant tots 

aquests any  amb lô organitzaci· de 

diferents actes i activitats .Entre elles  

destacaria, suport a la Comissió de 

Festes por la festa Major,  Caminada 

a les Cabanes de Volta ( i van 13 

edicions), Manteniment de la 

Biblioteca, Conferències, Activitats 

esportives a la sala del Casal 

Municipal  durant Setmana Santa( 

tenis taula, futbolí o campionats de 

botifarra  i nadal, organització de 

Festes ( Cap dô any, Sant Joan, 

castanyada). 

També vam entrar al mon digital amb 

la creació de la pàgina web ( 

www.belltall.net) i lô incorporaci· de 

dues càmeres i una estació 

meteorologia que ens permet veure 

des de qualsevol lloc el poble i seguir 

les efectes  del temps ( pluges , 

nevades i ventades). Un altre aspecte 

cultural  va ser en el treball realitzar 

per tal que el Municipi passes a 

denominar-se Passanant i Belltall , ja 

que abans es denominava sols 

Passanant  

 

En la vessant agrícola i economia 

vam impulsar la creaci· de lô 

Agrupaci· de productors dôall de 

Belltall ( www.alldebelltall,.cat) per 

promoure el consum i sobretot per tal 

que perdurés la llavor dôall de 

Belltall . Destacant la Festa de  Lôall 

de Belltall que es celebra cada any el 

primer Dissabte dô agost i que ja 

arriba a la seva setena edició. 

- Què significa l' Associació per a la 

gent de Belltall? 

B®  lô Associaci· la formen la Junta 

que actualment està formada per 10 

persones que treballen 

desinteressadament pel poble de 

Belltall  i sense les quals no es podria 

haver fet res del que he exposat . I 

després el socis i sòcies ( més de 250) 

que visquin o no al poble volen 

continuar mantenir el contacte amb 

Belltall i lô Associaci· ®s aquest nexe 

dô uni· entre els que hi viuen, els qui 

estiuegen i els que sense poder venir 

volen continuar estant  lligats a 

Belltall.  

 

- També s'escau el 

número cent de la 

revista Belltall. Quina 

és la finalitat de la 

publicació? 

Aquesta també ha estat 

una gran fita, la Revista 

trimestral  BELLTALL  

sô ha mantingut viva 25 

anys  , en una època 

que hem vist com  la 

premsa local  ha anava  

desapareixent.  La 

finalitat de la revista és 

informar a tots els socis 

i sòcies del que passa al 

poble i a la comarca. 

Quan va néixer tenia 

sols 4 pàgines i ara en té 16 i a més 

ara la publiquem també a la web el 

que permet llegir-la en qualsevol 

moment i en qualsevol lloc. No 

Portem 25 anys 
impulsant el progrés 
de Belltall 

Per   Diari de Tarragona 

http://www.belltall.net/
http://www.alldebelltall,.cat/
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obstant molts socis i sòcies encara 

volen rebre la versió impresa, 

sobretot el gent més gran. 

- El dia 25 se celebren actes 

commemoratius. En què 

consistiran? 

Els actes  es dividiran en dues parts al 

mat² a  les 11:00 farem lôacte 

inaugural i després la professora de la 

UAB, Maria Garganté, pronunciarà 

la confer¯ncia ñIdentitat i territori: la 

Segarra hist¸ricaò a la qual seguir¨ un 

petit piscolabis. A la tarda, a les 

18:00, hi haurà un recital de la coral 

infantil Alberichor, de Reus, on hi 

participa un nen molt vinculat a 

Belltall. 

Addicionalment hi haurà una 

exposició dedicada a la revista 

Belltall amb un recopilatori dels 

números més representatius i també 

dô aquests XXV anys de vida de 

lôAssociaci·  

 

AMICS I VEÏNS QUE 
ENS HAN DEIXAT  

El passat 8 de Setembre ens va deixar 

Mercè Manasanch Berengu® de Ca lô 

Amàlia a  l edat de 89 anys.   

 

VOLUNTARIS PER 
TREBALLAR A LA 
REVISTA BELLTALL 

La revista  CENTENARAI 

BELLTALL necesita persones que 

vulguin col·laborar  en la seva edició 

per tal de poder continuar en la tasca 

de comunicació que ha fet durant 

aquest 25 anys. Qualsevol persona 

interessada pot posar-se en contacte 

amb  Lô Albert Manasanch de Cal 

Llorenç o enviar un correu a 

Belltall@tinet.cat 

 

  

mailto:Belltall@tinet.cat
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El president del 
Consell Comarcal de 
la Conca inaugura els 
actes del XXV 
aniversari Associació 
de Veïns i Amics de 
Belltall 

 

El President del Consell 

comarcal de la Conca de 

Barberà  Josep Pijoan  va 

presidir aquest dissabte 25 de 

Juny els actes que van tenir lloc 

a Belltall amb motiu del XXV 

aniversari de lõ Associaci· de 

Veïns i Amics de Belltall i del 

número 100 de la revista 

BELLTALL. 

 

Josep Pijoan  en lõ obertura de 

lõacte va agrair la invitació a 

lõacte i la import¨ncia de les 

associacions en el 

desenvolupament dels nostres 

pobles. També va indicar que des 

del Consell Comarcal se està 

treballant per tal que molt aviat 

es pugui disposar de serveis 

importants pels pobles de la 

Conca com lõ aigua del Canal 

Segarra Garrigues i també la 

millora de les telecomunicacions 

( telefonia mòbil).  

Posteriorment el 

President de 

lõAssociaci· de 

veïns i Amics de 

Belltall Pep  Lloses  

va agrair lõ 

assistència del 

president , regidor 

Ramon Ninot   ,ex 

alcalde Albert 

Bagué  membres 

de les Associacions 

de veïns de 

Passanant i La 

glorieta, membres 

de les Juntes de lõ Associaci·  

i tot el públic. En el seu discurs 

va fer un rep¨s dõaquest 25 anys  

per mitjà de les 

col·laboracions 

de  persones 

cabdals del 

poble i que van publicar articles  

a la revista BELLTALL. Després 

vam donar pas a la ponent del dia 

la professora de la UAB , Maria 

Garganté , que va pronuncià la 

confer¯ncia òIdentitat i 

territori: la Segarra hist¸ricaó. 

Un excelālent visi· dõ una 

comarca amb unes 

característiques pròpies , amb 

gran quantitat de castells i 

monuments emblemàtics . Maria 

també va emfatitzar  les 

caracter²stiques  dõ aquest 

territori , poc conegut però amb 

una bellesa visual i  cultural 

elevada . Posteriorment tots els 
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assistents van poder gaudir 

de lõexposici· ò 100 anys de la 

revista BELLTALLó iõ un 

merescut refrigeri.  

 

Per la tarda els membres de 

la Coral infantil Alberichor de 

Reus dirigits per Montse  

Bages van oferir -nos un 

recital de m¼sica a lõ Esgl®sia.  

Els joves cantants van oferir 

un espectacle musical de gran 

qualitat, amb unes 

coreografies molt ben 

treballades i amb unes veus  

magistrals. Les mes de 150 persones 

que omplien lõEsgl®sia van ovacionar 

lõactuaci·. 
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Laia Lloses 5ena al 
Campionat dô 
Espanya de patinatge 
artístic 

 Els dies 15 i 16 de juliol s'ha 

celebrat a Santa Brigida a  Gran 

Canaria el campionat d'Espanya 

junior de patinatge artístic on hi va 

competir el Reus Deportiu amb les 

patinadores Laia Lloses i Gemma 

Bargallo. 

 

En la prova de disc curt la 

belltallenca Laia Lloses va obtenir 

la tercera posicio i la seva 

companya Gemma la 24a.  Pel que 

fa a la prova de disc llarg la 

patinadora de Belltall va realitzar 

una gran actuació en un campionat 

molt igualat i de gran nivell que li 

va suposar quedar en 5a posició. 

 

Lai  entrenades per Rosa Romero 

del Reus Deportiu ha realitzat una 

bona temporada en una categoria 

de gran nivell tècnic, , obtenint  la 

tercera plaça al territorial, la sisena 

al campionat de Catalunya i 

aquesta cinquena al campionat dô 

Espanya. 

  


